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Cieszyn wycina ostatnimi czasy coraz więcej drzew. To konieczność – przekonuje zastępca burmistrza Włodzimierz
Cybulski. Wichury, które nie dawno przechodziły nad miastem pokazały, że trzeba dbać o drzewostan i słabsze
gałęzie, czy nawet całe drzewa usuwać. Silny wiatr nie dość, że łamie gałęzie, przewraca nierzadko całe drzewa.
Niestety, tylko w ten sposób możemy, choć częściowo, można uchronić się przed szkodami – dodaje
Cybulski.

POSŁUCHAJ
 

Mimo to miasto i tak ubezpiecza się na wypadek szkód wyrządzonych przed upadające konary. Jednak
ubezpieczone są tylko drogi, a parki już nie – dodaje Cybulski.

POSŁUCHAJ

Do Miejskiego Zarządu Dróg nie często przychodzą poszkodowani przez upadające konary, jednak znacznie częściej
mieszkańcy skarżą się na zniszczone samochody, spowodowane dziurami w jezdni.

POSŁUCHAJ
 

Mówi Stanisław Kawecki zastępca dyrektora Miejskiego Zarządu Dróg w Cieszynie. Jednak nie wszystkie drogi na
terenie miasta do niego należą - dodaje Kawecki. Trzeba rozróżnić drogi gminne i powiatowe. Nie mniej, jeśli
ktoś do nas przyjdzie z problemem pokierujemy go do właściwego urzędu. Jak więc najlepiej udokumentować
stratę? Najlepiej zrobić zdjęcie, lub wezwać kogoś z MZD.

POSŁUCHAJ

Jan Bacza
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